

Marseille, le 3 octobre 2019

ATTESTATION DE DIPLOME

DEGREE CERTIFICATE

Selon le procès-verbal du jury d'attribution de diplôme réuni le **16 septembre 2019**,
Je soussigné, Pascal VIDAL, Directeur des programmes, certifie que :

*According to the annual meeting of the graduation examination board held on September 16th, 2019,
I, the undersigned Pascal Vidal, Associate Dean for programs, certify that :*

CANONNIER Gaultier

Né le / born on : **02/03/1996**

à / in : **SAINT-ETIENNE (France)**

a terminé ses études dans notre établissement durant l'année académique 2018/2019. **CANONNIER Gaultier** a obtenu le **Diplôme du Programme Grande Ecole**. Ce diplôme est visé par le Ministère de l'Enseignement Supérieur, de la Recherche et de l'Innovation, délivre un grade de Master et correspond à un niveau Bac +5.

*has graduated from the Kedge Business School during the 2018/2019 school year. **CANONNIER Gaultier** has fully completed the **PGE Program** and has obtained the degree of "**Programme Grande Ecole**" (Master in Management – five year of higher education) duly approved, signed and stamped by the French Ministry of Education, Research and Innovation.*



Pascal VIDAL

Directeur des programmes
Associate Dean for programs

*Le diplôme vous sera remis lors de la cérémonie de remise des diplômes qui aura lieu en 2020.
Si vous ne pouvez y assister, l'envoi de votre diplôme pourra s'effectuer sur demande par email à diplomesbordeaux@kedgebs.com après cette cérémonie.*

*The degree will be handed to you during the graduation ceremony that will take place in 2020.
It is only after this ceremony you will be able to request your degree by email at diplomesbordeaux@kedgebs.com if you could not attend.*

